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LEbETt EQUALIZER ASSEMÊIY INSTRUCTIONS Model# LFI-EQ

PART LIST

A: U-bar x 2pcs

B: Feet x 4pcs

G: Bolt x Spcs

@g

D: Lock Washer x Spcs

E: Allen key x lpc

STEP 1.

SaÍely remove plastic ties and bubble wrap.
Remove the bolts and lock washers from the plastic bag

STEP 2.

Slide the Íeet (B) into the openings of the U'bar (A). Stand the Lebert EQUALIZER upright.
Line up the holes in the feet (B) with the holes in the U'bar, Place the lock washer (D)

onto the bolt (C). Insert the bolt (C) into the hole on the U-bar (A),

Hand-tighten each bolt (C) with lock washer (D) until snug into the hole.
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STEP 3.

Stand the Leberi EQUALIZER on an even surface, Ensure that the two feet (B) are in a

vertical and parallel position. Tighten the lower bolts (C) with the Allen key (E). Then

tighten the higher bolts (C) with the Allen key (E). lf an adjustment is reqtrired, loosen

the bolts and rotate the feet (B) then retighten in the order indicated above,
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STEP 4.

Follow the same steps to assemble the other equalizer

1 set (2pcs)



-

INSTRUCTIONS D,ASSEMBLAGE LebeTt EQUALIZER Modèle # LFI-EQ

LISIE DE PIECES

A:BarresenUx2pcs

B:Piedsx4pcs

G:BoulonsxSpcs

@g

D:Gontre-écrousxSpcs

t
E: Glé Allen x 1 pc

Érnpe r.
Retirer les attaches en plastique et le papier bulle en touie sécurité
Retirer les boulons et les contre-écrous du sac en plastique.

Érnpe z.

Glisser les pieds (B) dans les ouvertures de la barre en U (A). Tenir le Lebert EQUALIZER
en position verticale, Aligner les trous des pieds (B) avec les trous de la bane en U,

_ Placer le conke-écrou (D) sur le boulon (C). Insérer le boulon (C) dans le trou de la bane
en U (A), serrer à la main chaque boulon (C) avec le contre ecrou (D) jusqu'a ce qu'il

soit bien ajusté dans le ïrou,
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ETAPE 3.

Placer le Lebert EQUALIZER sur une surface plane, S'assurer que les deux pieds (B)

sont en position vedicale et parallèle. Serrer les boulons inÍérieurs (C) arrec la clé
Allen (E) Sener ensuite les boulons supérieurs (C) avec la clé Allen (E). Si un
ajustement est nécesdaire, desserrer les boulons et ïourner les pieds (B) puis
resserrer dans l'ordre indiqué ci-dessus,

B Ligne.parallèle

Vue - DESSUS

Ligne parallèle

Faire pivoter le pied
à la position souhaitée
pour obtenir la stabilité

ÉrRpe +.

Suivre les mêmes étapes pour assembler l'autre EQUALIZER

1 ensemble (2 pcs)


